



**Dato:** 29. november 2021

**Tid:** 19:30 – 21:30

**Sted:** Svellehytten, Palnatoke

Til stede: Henrik (SV), Kamilla (PL), Kegle (SM), Lars (PA), Rasmus (CN), Bellis (BG/DC), Fred (DC)

## 1. Nyt fra grupperne

### ❖ Stavnsholt Vikingerne

Der er behov for lidt lederarbejde i gruppen. Ellers kører det stille og roligt.

### ❖ Peter Lassen

Gruppen har fået tilskud til indkøb af telte af Nordea fonden. Snart skal juleweekenden afholdes.

### ❖ Skjoldmøerne

Alle afdelinger kører godt. Corona er på en eller anden måde hele tiden en faktor som forhindrer at en hel gren kan samles.

### ❖ Palnatoke

Gruppen kører stabilt for tiden. Alle juleture er afholdt.

### ❖ Birkegruppen

Efter en modig beslutning fra Jonas er ventelisten hos junior-grenen nu væk. Der er 46 juniorer og 7 ledere. Julehyggeturen med 250 deltagere er aflyst pga. deltagerantal i kombination med Corona.

Claus Nar

Gruppen har et stabilt medlemsantal. Det fremhæves at overgangen fra familiespejd til mikro kører godt. Der er fokus på aktiviteter for tropsspejderne, såsom deltagelse i adventurespejd. Der er også fortsat arbejde i hytten, men gruppen satser på at holde housewarming party i løbet af 2022.

## 2. KRM. Er der noget vi i grupperne skal være opmærksomme på?

Der var en god og hyggelig stemning på KRM. En del af de ændringsforslag som KOL ikke bakkede op om blev alligevel stemt igennem. Herunder at der fortsat er 5 medlemmer for hver gruppe i divisionsrådet, og at vi beholder de eksisterende navne som grupperådsmøde, divisionschef osv.

## 3. Hvad går vi og roder med ude i grupperne

Vi har en hyggelig snak om de muligheder som vi fortsat har at række ud til hinanden, når vi bøvler med noget. Det kunne være at en anden gruppe kan give inspiration til en løsning. Vi taler bl.a. om Claus Nar og deres overgang fra familiespejd til mikro. De har deres egen håndtering af oprykning.

Klanerne er gode til at arbejde sammen.

I trop bliver der afholdt en samtale om PL/PLa rollen.



# Referat GL møde



RAVNSHOLT  
DIVISION

## 4. Divijazz

Der er behov for en hurtig beslutning om afholdelse af divijazz.

## 5. Det kommende GL/BE møde

Vi er blevet enige om at vi sætter fokus på de nye vedtægter. Hvad betyder det i praksis? Vi beslutter at afholde det i Birkerød Idrætscenter

## 6. Kalender-puslespil

- |                     |                       |
|---------------------|-----------------------|
| • 24. marts: GL/BE: | Birkerød Idrætscenter |
| • 16. maj:          | Grantøften            |
| • 23. aug.:         | Birkehytten           |
| • 30. nov.:         | Asgård                |

## 7. Eventuelt

Der efterlyses om divisionen kan stå for afholdelse af et 1. hjælpkursus. Der er sendt en mail rundt til grupperne.



DET DANSKE  
SPEJDERKORPS